
 

ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2022/01 El Ple 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria : Ordinària.

Data : 29 de Gener de 2022.

Durada : Des de les 11:05 fins a les 12:55 hores

Lloc : Saló de plens 

Presidida per : ROGER CERDÀ BOLUDA 

Secretari : EDUARDO BALAGUER PALLAS

Interventora: MARIA CARMEN GARCIA QUINTANILLA

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i Cognoms Assisteix

20****90G ALDAVERO LÓPEZ, PEDRO SÍ

20****18M AMORÓS GIMÉNEZ, MARIA AMOR SI

20****31T ANGULO LUNA, XELO SÍ

20****42H BARAZA LORENTE, LENA SÍ

20****30W BELTRAN FERRERO, MARIA SÍ

19****73J BENAVENT CERVERA, JOSÉ VICENTE SÍ

20****50Z BOLUDA PERUCHO, ALFRED SÍ

20****09Q CABALLERO PASTOR, RAQUEL SÍ

20****36B CHAPI ALBERO, FRANCESCA SÍ

20****09B CUENCA MARTÍNEZ, HECTOR SÍ

20****59J GARCIA MORELL, PILAR SÍ
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20****52N GINER COMPANY, JUAN NO

20****27W LLOPIS ARNERO, EDUARDO SÍ

20****95C LORENTE LÓPEZ, MIGUEL ANGEL NO

20****91R MARTÍNEZ NAVARRO, RICARDO SÍ

20****45G PLA CASANOVA, MARIA JOSÉ SÍ

20****53B REIG SANCHIS, JUAN IGNACIO SÍ

20****35B SANCHIS DEL VALLE, MARIOLA SÍ

20****55F SANCHIS FERNANDEZ, MARCO ANTONIO SÍ

19****94A SINISTERRA CARIÑENA, MARIA REMEDIOS SÍ

Una vegada verificada pel Secretari de la sessió la constitució vàlida de l’òrgan,
el  President  obri  la  sessió,  procedint  a  la  deliberació  sobre  els  assumptes
inclosos en l’ordre del dia.

A) PART RESOLUTIVA 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior de data 23 de desembre de 2021.

Favorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 19 - Unanimitat.
- En contra: 0.
- Abstencions: 0.
- Absents: 0

En compliment  d'allò  preceptuat  en  l'article  91  del  vigent  Reglament  d'Organització,
Funcionament  i  Règim Jurídic  de  les  Entitats  Locals,  de  28 de novembre de 1986,
l'Alcalde President pregunta si algun membre de la Corporació ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió anterior corresponent al dia 23     de desembre   de 2021,  
que els ha estat facilitada amb anterioritat a la convocatòria de la present sessió

A continuació  i  no  formulant-se  cap objecció  mes,  s'aprova l'acta  corresponent  a  la
sessió ordinària celebrada el dia 23 de desembre de 2021. 

Vídeo: video.punt.01.
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2. Expedient 477/2022. Modificació de la denominació de l’actuació a dur a terme,
dins  del  «Pla  Edificant»  al  CIPFP  La  Costera.  Nova  denominació:  «coberta
fibrociment,  accessibilitat,  carpinteries,  adequació  tallers  i  aules,  marquesines  i
instal·lacions al CIPFP La Costera».

Favorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 19 - Unanimitat.
- En contra: 0.
- Abstencions: 0.
- Absents: 0

El Sr. Secretari informa del dictamen de la Comissió Informativa Permanent  de Foment
celebrada el passat dia 20 de gener de 2022, que eleva al Plenari en els següents termes:

“Vist l’informe proposta del Departament d’Obres Publiques, de data 14 de gener de 2022,
en el que consta:

Primer.- Vista  la  sol·licitud cursada per  la Generalitat  Valenciana,  Servei  Territorial  de
Infraestructures Educatives, remesa per correu electrònic a aquest Ajuntament en data
3/1/2022, a fi  de què es faça un nou acord plenari que expresse el següent resum de
l’actuació:  COBERTA FIBROCIMENT,  ACCESIBILITAT,  CARPINTERIES,  ADEQÜACIÓ
TALLERS I AULES, MARQUESINES, INSTAL.LACIONS al CIPFP La Costera.

Segon.- Vist l’acord plenari de la sessió del passat dia 26 d’abril de 2019, segons el qual
es va acordar: «Únic.- Sol·licitar la Delegació de Competències de la Conselleria d'Educa-
ció, Investigació, Cultura i Esport, a favor de l'Ajuntament de Xàtiva, per a l'execució de les
obres referenciades, mitjançant acord Plenari.

Tercer.- Vista la memòria elaborada pel projectista Javier Gironés Arquitecto S.L.P., la qual
ha sigut  aprovada per la Conselleria d’Educació segons es fa constar a la Plataforma
Edificant.

Quart.- Vist l’informe jurídic emès per la Direcció de l’Àrea 7.

La Legislació aplicable a l'assumpte és la següent: 
- Els articles 119, 123 a 126 i 134 a 138 del Reglament d'Organització, Funcionament i
Règim  Jurídic  de  les  Entitats  Locals  aprovat  per  Reial  decret  2568/1986,  de  28  de
novembre.
- Els articles 8, 9, 19 i següents de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de Règim Jurídic del
Sector Públic.
- Els articles 7.3, 22.2.g) i q) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del
Règim Local.
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Considerant  que  per  l'òrgan  plenari  es  va  sol·licitar  en  el  seu  dia  la  delegació  de  la
competència dins del  Pla de construcció,  reforma i  millora dels centres educatius (Pla
Edificant),  per  a  dur  a  terme  una  sèrie  d'actuacions,  entre  d’altres,  la  del  CIPFP La
Costera. Sent, per altra banda, que l’òrgan delegant demana que s’acorde una modificació
de  la  denominació-resum  d’aquesta,  per  tal  de  poder  formalitzar  de  manera  adient  i
materialitzar la mateixa, es fa oportú que s’acorde que l’actuació que finalment va a dur-se
a terme al CIPFP La costera és la que efectivament consta a la memòria aportada per
aquest Ajuntament, i degudament aprovada per aquella.»

Vist que la  Comissió Informativa Permanent  de Foment va dictaminar favorablement  la
modificació  de la  denominació de l’actuació a dur  a  terme dins del  «Pla Edificant» al
CIPFP La Costera.

Pel Ple de l'Ajuntament, s'adopta el següent ACORD:

Primer.- Modificar la denominació de l’actuació a dur a terme en l’àmbit de la delegació de
competències de la Generalitat Valenciana dins del marc del Pla de construcció, reforma i
millora  dels  centres  educatius  (Pla  Edificant)  al  CIFP  La  Costera,  la  qual  haurà  de
comprendre el següent resum de l’actuació: COBERTA FIBROCIMENT, ACCESSIBILITAT,
CARPINTERIES, ADEQUACIÓ TALLERS I AULES, MARQUESINES, INSTAL·LACIONS al
CIPFP La Costera.

Segon.-  Donar trasllat del present acord a Javier Gironés, Arquitecto S.L.P. als efectes
oportuns.

Tercer.- Donar trasllat del present acord a la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport, als
efectes oportuns.

Quart.- Donar trasllat d’aquest acord als serveis municipals interessats.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals i es produeixen
les següents intervencions :

        
- La Sra Maria Beltran Ferrero, regidora no adscrita, indica que es una modificació de
forma per a que el projecte vaja endavant i el seu vot serà favorable.

- La  Sra Maria José Pla Casanova, portaveu del grup municipal Popular, manifesta
que son constants els canvis i  els retards en el  Pla Edificant des de 2018. ja va
advertir que era un pla «trampa» que obligava a l’ajuntament a avançar diners. Hi ha
un  gran descontrol  i  desastre  en  la  gestió  del  mateix.  La  única  preocupació  del
Govern ha sigut la propaganda, no obstant això votara a favor per responsabilitat.

-  La Sra Maria Amor Amorós Giménez, regidora del grup municipal Xàtiva Unida,
lamenta que es celebre un ple amb un únic punt en l’ordre del dia. El Pla Edificant es
bo,  com altres plans del  Botànic.  La  responsabilitat  assumida amb els  ciutadans
exigeix  treball  i  bona  gestió.  L’empresa  pública  PROEXA hauria  sigut  un  bon
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instrument per portar la gestió. El retard és palmari i injustificat, però votara a favor.

- El Sr. Juan Ignacio Reig Sanchis, portaveu del grup municipal Socialista, explica el
motiu de la proposta d’acord. Treballara per culminar totes les actuacions previstes.
Explica els detalls generals del pla i d’aquest projecte en particular, aclarint l’import
de la memòria tècnica.

- El Sr Alcalde manifesta que aquesta actuació es la mes prioritària respecte del Pla
Edificant  i  també  es  pot  afirmar  que  estan  adjudicades  les  obres  del  Pla  de  la
Mesquita i del IES José de Ribera. En tot aquest camí ens han trobat dos anys de
pandèmia que ho ha retardat tot, tant a Xàtiva com a la resta del mon. La voluntat
manifesta  del  govern  es  assumir  la  delegació  de  competències  de  totes  les
actuacions, El  CIPFP La Costera serà una realitat  en breu,  però els  terminis  els
marca la legislació. No compren que la solució a la gestió siga PROEXA quant s’ha
dotat a l’oficina tècnica de molt mes personal.

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest punt, procedint a realitzar la votació
sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al
document "punt.02.mp3" i en el vídeo que podrà copiar l'enllaç en el seu navegador web
per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.02.

ASSUMPTES NO DICTAMINATS 

El Secretari assenyala que per a tractar els dos assumptes següents, al no estar dictaminats
abans de la convocatòria de la sessió, segons s'estableix en l’article 82.3 del RD 2568/1986
en el que s'aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de las Entitats
Locals,  si  no  després de la  dita  convocatòria,  cal  acord  de ratificació  de  la  inclusió  del
assumpte en l'ordre del dia. 

Aquesta ratificació s'acorda per unanimitat dels dinou membres assistents. 

3. Expedient 1081/2022. Moció Grup Municipal Partit Popular per exigir al President del
Govern el cessament del Ministre de Consum pels seus atacs a la ramaderia i al sector
carni espanyol.

Desfavorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 4.

 4 dels membres del Grup Popular.
- En contra: 14

 10 dels membres del Grup Socialista,
  4 dels membres del Grup Xàtiva Unida. 

5

AJUNTAMENT DE XÀTIVA
Acta Ple núm. 01– Sessió Ordinària - 29 de gener de 2022

C
od

i V
al

id
ac

ió
: L

T9
6T

5N
D

7A
SJ

XY
H

C
M

H
YJ

9J
N

AX
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//x
at

iv
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

17

http://xativa.axialtic.es/video/va/pleno-sesion-ordinaria-celebrada-el-dia-29-de-gener-de-2021/2


 
- Abstencions: 1, de la regidora no adscrita
- Absents: 0.

El Sr. Secretari informa de la presentació de la moció pel Grup Municipal Popular i procedeix
a donar lectura de la part dispositiva d'aquesta, sent el tenor literal de la mateixa el següent:

“EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Según el Informe Anual de la Industria Alimentaria Española Periodo 2020-2021, publicado
por el Ministerio de Agricultura, Pesca y Alimentación , la industria cárnica es:

 la  tercera en cuanto a número de empresas que lo  integran: 3.641 empresas,  el
11,9% del total de empresas que conforman la Industria Alimentaria Española.

A este  respecto  hay  que  indicar  que,  según  el  referido  informe publicado  por  el
Gobierno de España, el 67% de esas empresas tienen menos de 10 trabajadores (y
el 92,7% no alcanza los 50 empleados). 

Es decir, esta industria está formada predominantemente por pequeñas explotaciones
ganaderas de tipo familiar que ayudan a crear empleo y riqueza y, lo que es más
importante, a fijar población en el mundo rural.

 y en 2020 aportó  casi 9.000 millones € de exportaciones a la balanza comercial de
España contribuyendo a reducir  el tradicional déficit comercial de nuestro país. 

Si hablamos de eficiencia, sostenibilidad y respeto al medio ambiente y al bienestar animal,
la producción ganadera de carne representa únicamente el 5,8% del total de emisiones de
Gases de Efecto Invernadero a nivel mundial; el 80% de las cuales se producen en países
en vías de desarrollo.

Como prueba de que la industria cárnica española está firmemente comprometida en la
defensa del bienestar animal, la Asociación Nacional de Industrias de la Carne de España
(ANICE)- la mayoritaria en el  sector- adoptó en 2019 el acuerdo de instalar cámaras de
video-vigilancia  en  mataderos,  con objeto  de  supervisar  el  correcto  cumplimiento  de las
condiciones  de  bienestar  animal  en  los  establecimientos  de  sacrificio.  Este  acuerdo  se
tradujo en una solicitud formal, en octubre de 2019, a la Agencia Española de Seguridad
Alimentaria  y  Nutrición  (AESAN),  para  el  desarrollo  de  la  legislación  correspondiente.
Además, este sector cumple con toda la regulación relativa al bienestar animal y seguridad y
calidad  alimentaria  elaborada  por  el  Ministerio  de  Agricultura,  Pesca  y  Alimentación,  el
competente  en  la  materia  y  que  traspone  las  directivas  que  sobre  estos  aspectos  se
elaboran en la Unión Europea.

Frente a estos datos, Alberto Garzón, Ministro de Consumo del Reino de España no ha
dudado en afirmar, en una entrevista concedida al periódico británico The Guardian, que
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España  exportaba  carne  de  mala  calidad  procedente  de  animales  maltratados  (“…they
export this poor quality meat from these ill-treated animals”).Unas declaraciones que como
hemos podido ver, revisando los datos publicados por el propio gobierno, son rotundamente
falsas y demuestran o la profunda ignorancia de este miembro del gabinete o su abismal
sectarismo o ambas cosas a la vez. 

En  todo  caso,  no  es  la  primera  vez  que  Alberto  Garzón  ataca  a  una  de  las  industrias
alimentarias más importantes de nuestro país y desprestigia a un sector que lleva años
adaptándose  a  los  nuevos  estándares  de  sostenibilidad  ambientes,  bienestar  animal  y
calidad alimentaria, que da trabajo a cientos de miles de españoles y es una herramienta
fundamental para luchar contra la despoblación. No es la primera vez ni es el único sector
productivo español atacado por el Ministro de Consumo, ya son muchas las ocasiones y los
sectores que han sido centro de las críticas y ataques por parte de un Ministro cuya misión
es  apoyarlos  y  si  observa  margen  de  mejora  poner  en  marchas  medidas,  desde  su
departamento o conjuntamente con otros ministerios.

Por  lo  expuesto,  el  Grupo Municipal  Popular  en el  Ayuntamiento  de Xàtiva,  presenta  la
siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO 
El Ayuntamiento de Xàtiva:

PRIMERO. – Exigir al Presidente del Gobierno la rectificación inmediata de las declaraciones
realizadas por el Ministro de Consumo y el cese del mismo por sus reiterados ataques a uno
de  los  sectores  productivos  más  pujantes  de  nuestro  país,  el  cárnico,  que  lleva  años
mejorando  sus  procesos  para  garantizar  la  más  alta  calidad  alimentaria  y  el  bienestar
animal. 

SEGUNDO.  Exigir  al  Ministro  de  Agricultura,  Pesca y  Alimentación,  competente   en  la
materia, que, con los datos de que dispone, desmienta inmediatamente las afirmaciones de
su compañero de gabinete y ponga en marcha una campaña nacional e internacional de
defensa y apoyo al sector ganadero cárnico y las medidas necesarias para que dicho sector
avance en sostenibilidad.

TERCERO. – Reconocer el gran trabajo realizado por los miles de ganaderos españoles así
como de los veterinarios e ingenieros agrónomos para hacer que el sector ganadero cárnico
se adaptase a las nuevas exigencias, regulatorias y sociales, en materia medio ambiental,
de bienestar animal y calidad y seguridad alimentaria alcanzando los máximos estándares
de calidad en dichas materias. “
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Pel Ple de l'Ajuntament, s'adopta el següent ACORD:

Únic.- No aprovar la moció presentada pel Grup Municipal Partit Popular 

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals i es produeixen
les següents intervencions :

        
-  La Sra Maria Beltran Ferrero, regidora no adscrita,  manifesta que al no pertànyer a
ningun partit polític i tractant-se de política estatal s'abstindrà en la votació. 

- El  Sr Marco Antonio Sanchis Fernández, regidor del grup municipal Popular, explica
la  moció  i  les  polítiques  del  govern  sobre  agricultura  i  ramaderia.  Critica  les
declaracions i la gestió del ministre de consum. Demana a l’equip de govern suport a la
moció i recolzament als ramaders.

- El Sr Alfred Boluda Perucho, regidor del grup municipal Xàtiva Unida, manifesta que la
ramaderia intensiva es nociva i es eixe modelo el que va criticar el ministre. La moció
es mentirosa i  te  com a única  finalitat  tornar  al  poder.  No pot  recolzar  una moció
sustentada en la mentira.

- La Sra Xelo Angulo Luna, regidora del grup municipal Socialista, manifesta que es
una  moció  oportunista  orientada  a  les  eleccions  de  Castella  I  Lleó.  La  ramaderia
extensiva ha sigut criticada pel propi lider del partit Popular, per ser altament nociva per
al medi ambient. Reprova l’actitud del PP i del seu lider. Votara en contra de la moció.

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest punt, procedint a realitzar la votació
sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al
document "punt.3.mp3" i en el vídeo que podrà copiar l'enllaç en el seu navegador web per a
la reproducció. 

Vídeo: video.punt.3.

4.  Expedient  1084/2022.  Moció  Grup Municipal  Partit  Popular  per  a  mostrar  el  seu
suport  a  les  Forces  i  Cossos  de  Seguretat  i  exigir  al  Govern  d'Espanya  que  no
modifique la Llei de Seguretat Ciutadana.

Desfavorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 4.

 4 dels membres del Grup Popular.
- En contra: 14

 10 dels membres del Grup Socialista,
  4 dels membres del Grup Xàtiva Unida. 

- Abstencions: 1, de la regidora no adscrita
- Absents: 0.
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El Sr. Secretari informa de la presentació de la moció pel Grup Municipal Popular i procedeix
a donar lectura de la part dispositiva d'aquesta, sent el tenor literal de la mateixa el següent:

“EXPOSICIÓN DE MOTIVOS
La Ley Orgánica 4/2015,  de 30 de marzo,  de protección de la seguridad ciudadana fue
aprobada durante la X Legislatura por iniciativa del Gobierno del Partido Popular cumple con
una finalidad esencial para el conjunto de los españoles: crear un marco jurídico adecuado
para proteger la seguridad ciudadana y garantizar el libre ejercicio de derechos y libertades.

El Gobierno PSOE - Unidas Podemos ha acordado derogarla introduciendo enmiendas, en el
trámite  correspondiente,  a  la  Proposición  de  Ley  sobre  modificación  de  dicha  Ley  de
Seguridad Ciudadana que ha presentado el Grupo vasco del Congreso de los Diputados.

La  actual  Ley  de  Seguridad  Ciudadana  fue  consecuencia  de  una  reforma  necesaria,
conveniente  y  oportuna  que  dio  respuesta  a  una  demanda  de  amplios  sectores  de  la
sociedad y, en concreto, de las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad. 

España contaba entonces con una ley del año 1992 que tras 23 años estaba desbordada,
reinterpretada y necesitaba una revisión por varios motivos, como las exigencias sociales
que reclamaban mejor protección de las libertades, la necesidad de ofrecer una respuesta
apropiada a ciertos actos que quedaban impunes o la necesidad de una mejor cobertura y
seguridad para nuestras Fuerzas y Cuerpos de Seguridad. Con ella se apostó por dar mayor
protección al derecho a la reunión y manifestación pacífica y sancionar mejor y de forma más
proporcional.

De la misma manera, y esto es muy importante, la Ley 4/2015 surgió fundamentalmente
porque tras la modificación del antiguo Código Penal de 1995, habían quedado suprimidas
las faltas, que pasaron a ser «infracciones administrativas» o «delitos leves».

Ello  significó  que  muchos  comportamientos,  que  antes  de  la  reforma del  Código  Penal
estaban contempladas como faltas con su correspondiente sanción, pasaron a serlo solo en
el ámbito administrativo.

Con su aprobación, en modo alguno se restringieron los derechos de reunión, manifestación
y huelga, ni otorgó a la policía un poder excesivo, sino que creó un marco adecuado para el
trabajo de las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad. 

Desde  su  aprobación  la  Ley  de  Seguridad  Ciudadana  se  reveló  como  uno  de  los
instrumentos fundamentales con los que cuentan nuestras Fuerzas y Cuerpos de Seguridad
para hacer frente a la amenaza terrorista, por lo que su derogación o modificación sustancial
dará oxígeno a esa amenaza, lo que nos hará más débiles frente al terror. Su aplicación no
generó las graves consecuencias pronosticadas entonces por sus detractores, ninguna de
esas negras predicciones se ha cumplido, al contrario, se ha demostrado como una buena
Ley. La aplicación de la Ley ha sido fundamental para la puesta en marcha de medidas de
control para evitar la extensión de la pandemia del Covid-19 y, de hecho, ha sido utilizada de
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forma habitual  por  el  actual  Gobierno.  Los ataques a  esta  Ley han estado basados en
criterios puramente de desgaste político, con argumentos de manual partidista. 

La Ley de Seguridad Ciudadana es plenamente constitucional y así lo confirmó la Sentencia
de 19 de noviembre de 2020 del Tribunal Constitucional, que rechazó con contundencia los
argumentos jurídicos que entonces planteó la oposición.

Por  lo  expuesto,  el  Grupo Municipal  Popular  en  el  Ayuntamiento  de Xàtiva,  presenta  la
siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO 

El Ayuntamiento de Xàtiva en representación del pueblo de Xàtiva, manifiesta su apoyo sin
fisuras a la labor de las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad del Estado, y por ello insta al
Gobierno de España a:

PRIMERO- Defender el mantenimiento de su dignidad, intimidad y el principio de autoridad
que la actual legislación les asegura, y que las FCSE dispongan de los medios materiales
adecuados para el desempeño de su labor.

SEGUNDO- Solicitar la retirada de cualquier iniciativa de modificación la Ley de Seguridad
Ciudadana en los términos anunciados. 

TERCERO-  Dar  traslado  del  presente  acuerdo  a  la  Presidenta  del  Congreso  de  los
Diputados, así como a los Portavoces de todos los Grupos Parlamentarios.”

Pel Ple de l'Ajuntament, s'adopta el següent ACORD:

Únic.- No aprovar la moció presentada pel Grup Municipal Partit Popular 

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals i es produeixen
les següents intervencions :

        
- La Sra Maria Beltran Ferrero, regidora no adscrita, reitera el dit en el punt anterior i
s'abstindrà en la votació. 

- El Sr Eduardo Llopis Arnero, regidor del grup municipal Popular, recorda a l’Alcalde
que buida el ple de contingut. Critica La reforma de la Llei de Seguretat Ciutadana que
es  fonamenta  en  equilibris  polítics.  L’actual  llei  compta  amb  l’aval  de  totes  les
institucions nacionals i internacionals i la reforma amb el rebuig dels sindicats. Repassa
els canvis proposats i critica el seu contingut. 

- El Sr Hèctor Cuenca Martínez, regidor del grup municipal Xàtiva Unida, realitza un
procés d'anàlisi cronològic que va dur a la Llei de Seguretat Ciutadana. Repassa els
canvis de la llei proposats i justifica la seu necessitat. Critica durament la posició del PP
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al respecte. Votara en contra de la moció.

- La Sra Xelo Angulo Luna, regidora del grup municipal Socialista, explica que l’antiga
llei  retallava drets i  llibertats.  La reforma d’aquesta llei  treballa en la consecució de
recuperar eixos drets i llibertats, garantint plena seguretat jurídica a les forces i cossos
de seguretat a mes de complir  amb les indicacions del  Tribunal Constitucional i  els
organismes internacionals. Votara en contra de la moció.

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest punt, procedint a realitzar la votació
sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al
document "punt.4.mp3" i en el vídeo que podrà copiar l'enllaç en el seu navegador web per a
la reproducció. 

Vídeo: video.punt.4.

5. DESPATX EXTRAORDINARI

El Sr. Secretari informa que no hi ha cap assumpte per a tractar en aquest apartat.

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

DACIÓ DE COMPTES.

6. Resolucions d’Alcaldia.

En compliment del que preceptua el vigent Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de novembre de 1986, en l'article 53.1, en relació amb el
42, als efectes de control i fiscalització previstos en l'article 22.2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,
es dona compte en la sessió plenària de les següents Resolucions del Sr. Alcalde-President:

- Relació de Decrets mes de desembre de 2021 (Núm. 1647 al 1834).

L'Ajuntament en Ple en queda assabentat.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals i no es produeix
cap intervenció.

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest punt, que es pot consultar i escoltar en
el fitxer d'àudio adjunt al document "punt.6.mp3" i en el vídeo que podrà copiar l'enllaç en el
seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.6.
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C) PRECS I PREGUNTES 

El Sr. President dona pas al torn de precs i preguntes i, no havent-se formulat cap per escrit
abans de la data de la convocatòria, es procedeix a obrir el torn als regidors presents en la
sessió.

- Precs i preguntes de la sessió:

Pregunta_1:

-  La  Sra Pilar  Garcia  Morell,  regidora  del  Grup Popular,  pregunta  sobre  la  renovació del
distintiu turístic?

-  La  Sra  Raquel  Caballero  Pastor,  regidora  delegada  de  Turisme,   li  respon  que  s'està
treballant per a portar la documentació necessària per a renovar el distintiu turístic dins del
termini establit.

Pregunta_2:

-  La  Sra  Pilar  Garcia  Morell,  regidora  del  Grup  Popular,  pregunta  sobre  les  ajudes  a  l’
hostaleria de la Generalitat?

- El Sr Alcalde li respon que l’ajuntament comptava amb un programa d’ajudes propi abans de
les ajudes de la Generalitat Valenciana contingudes en el Pla Resistir i  s’han donat quasi
300.000 euros en ajudes al sector. Les ajudes de l’ajuntament ja estaven justificades per part
dels negocis, per tant hi havia que tornar els diners corresponents en el Pla Resistir de la
Generalitat.

Pregunta_3:

- El Sr Marco Antonio Sanchis Fernández, regidor del Grup Popular, pregunta sobre l’aigua del
Carraixet i la seua restricció per al consum humà?

- El Sr Alcalde li respon que fins que l’aigua no siga potable segons els criteris de Sanitat la
situació es la que es, s’estan fent treballs de cloració i s'està a l’espera de l’informe favorable
de Sanitat. Si es favorable es cobrara la taxa i si ho ho es s’estudiaran les solucions mes
favorables.  També  hi  ha  que  reduir  el  tema  del  nitrats  que  es  farà  en  este  exercici,  la
desnitrificadora es posara en marxa quan s'adjudique el contracte. Ara mateix depén tot de
l’informe de Sanitat per a poder fer les actuacions pertinents.
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Pregunta_4:

-  El  Sr  Marco  Antonio  Sanchis  Fernández,  regidor  del  Grup  Popular,  pregunta  sobre  els
horaris del gimnàs de la Ciutat de l’Esport? 

-  El  Sr  Pedro Aldavero López ,  regidor  delegat  d’Esports  ,  li  respon que els dissabtes el
gimnàs esta obert  de mati,  i  de dilluns a divendres ja no es tanca a migdia, es fa horari
continu.

Pregunta_5:

-  El  Sr  Marco  Antonio  Sanchis  Fernández,  regidor  del  Grup  Popular,  pregunta  sobre
l’enllumenament públic en la zona del Portal de València i adjacents?

- El Sr Ricardo Martínez Navarro , regidor delegat Conservació del medi urbà , li respon que
esta prevista eixa actuació de millora de la il·luminació en quant acaben les obres en el carrer
Sant Pasqual

Pregunta_6:

-  El  Sr  Marco  Antonio  Sanchis  Fernández,  regidor  del  Grup  Popular,  pregunta  sobre  la
senyalització de la zona de la Serra Vernissa? 

- El Sr José Vicente Benavent Cervera , regidor delegat de Salut Pública , li respon que s'està
pendent  de  la  segona  actuació  on  s’acabara  de  senyalitzar  tot  el  terme,  corregint  la
senyalització que siga necessària.

Pregunta_7:

-  El  Sr  Hèctor  Cuenca  Martínez,  regidor  del  Grup  Xàtiva  Unida,  pregunta  sobre  les
subvencions dels plans d’emergència de la Generalitat  Valenciana i  la seua pèrdua al  no
poder justificar-la? 

- El Sr Alcalde li respon que el regidor delegat de Seguretat li respondrà en el proper plenari.

Pregunta_8:

- El Sr Hèctor Cuenca Martínez, regidor del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre el quadre de la
«Santa Cena» i la situació actual del mateix, ja que pertany a la Ordre i la vigència del conveni
ha finalitzat?

- El Sr Alcalde li respon que el conveni esta en procés de renovació, la voluntat de les dues
parts  es  renovar  el  conveni  i  que  el  quadre  es  quede  a  Xàtiva  en  el  lloc  que  es  troba
actualment
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Pregunta_9:

-  La  Sra  Francesca  Chapi  Albero,  regidora  del  Grup  Xàtiva  Unida,  pregunta  sobre  la
subvenció del Pla Reacciona relacionat amb el pla integral de l’aigua?

- El Sr Alcalde li  explica la situació del Plan Reacciona 2021 de la Diputació de València,
Xàtiva es va presentar a les ajudes amb tota la documentació pertinent, es van admetre al pla
i  per  falta  de crèdit  en una línia  de subvenció per  concurrència competitiva quedem fora
respecte a la resta de municipis. 

Pregunta_10:

- La Sra Francesca Chapi Albero, regidora del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre el Consell
de Salut ?

-  El  Sr  José Vicente  Benavent  Cervera  ,  regidor  delegat  de  Sanitat  ,  li  respon que esta
pendent del que diga la Gerència de Salut de l’hospital, però ara mateix el tema Covid es
prioritari i no poden atendre el tema del consell.

- El Sr Alcalde indica que en la proposta de la FVMP esta l’Ajuntament de Xàtiva representat
a través del regidor delegat de sanitat, però es va convocar el Consell de Salut prèviament a
tindre els representats de la FVMP.

Pregunta_11:

- La Sra Francesca Chapi Albero, regidora del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre la casa de
les Dones i l’espai requerit per al projecte «Dona Rural»?

-  La Lena Baraza Lorente, regidora delegada de Dona, li respon que els espais son els que
havien demanat per part de la direcció general, però ara s’unifiquen tots a la segona planta.
No hi ha cap problema en la resta d’espais a utilitzar, per eixample, per Xateba.

Pregunta_12:

- La Sra Francesca Chapi Albero, regidora del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre la neteja en
els  parcs,  sobre  tot  en  el  tema dels  envasos  del  menjar  per  a  dur  i  les  campanyes  de
sensibilització que es podrien fer?

- La Sra Remedios Sinisterra Cariñena, regidora delegada de Medi Ambient,  li respon que no
es un problema a resoldre només per un departament, necessita d’una solució transversal.
Per part de la regidoria s'està treballant per tal de netejar totes les zones afectades, hi ha un
servei específic per al cap de setmana, també s’ha parlat amb la policia per tal de que actue
en les zones i augmente la vigilància.

- El Sr Alcalde indica que si fora necessari tancaria per la nit el parcs mes afectats.
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- El Sr Ricardo Martínez Navarro , regidor delegat de Parcs i Jardins, manifesta que s’estan
mirant les solucions mes viables per tal d’evitar els problemes de brutícia en els parcs.

Pregunta_13:

- El Sr Alfred Boluda Perucho, regidor del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre els mitjans de
comunicació presents i les activitats culturals que es van presentar a Fitur? 

-  La Sra Raquel Caballero Pastor, regidora delegada de Cultura, li  respon que les dades
exactes no les pot facilitar en aquest moment, en la propera comissió o plenari li les facilitara,
però  si  que  ha  hagut  repercussió  mediàtica  en  els  mitjans  de  comunicació  de  la  nostra
comunitat  de  la  programació  cultural  presentada  a  Fitur.  Hi  han  municipis  interessats  en
participar en les activitats oferides.

Pregunta_14:

-  El  Sr  Alfred Boluda Perucho,  regidor  del  Grup  Xàtiva Unida,  pregunta sobre les visites
turístiques relacionades amb els bany àrabs i  al  palau islàmic de la costa del  Castell  i  el
mil·lenari del Collar de la Coloma? 

-  La Sra Raquel Caballero Pastor, regidora delegada de Cultura, li respon que es faran visites
guiades a la part àrab de la ciutat, senyalitzant novament tant els banys àrabs com tota la
zona de la costa del Castell, comptant amb una taula explicativa sobre el tema.

Pregunta_15:

- El Sr Alfred Boluda Perucho, regidor del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre la planificació de
la programació d’actes culturals en relació al segon centenari de la consecució de la provincià
de Xàtiva?

- La Sra Raquel Caballero Pastor, regidora delegada de Cultura, li respon que s'està treballant
amb un volum d’activitats culturals considerable, en els mateixos recursos humans s'està fent
tota la programació i no es pot arribar a planificar tot amb la seu integritat, però no hi ha
improvisació ninguna, l’esforç de l'àrea de cultura es molt important per tal d'arribar a tot.

Pregunta_16:

- El Sr Alfred Boluda Perucho, regidor del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre la prolongació
del pavelló d’esports i les futures competicions oficials a realitzar allí?

- El Sr Pedro Aldavero López , regidor delegat d’Esports , li respon que les dimensions son
per a poder fer competicions oficials, la graderia no es com la dels pavellons actuals, però
també  esta  previst  suplementar  les  graderies  si  l’esdeveniment  ho  requerix.  El  projecte
compta amb totes les previsions per a poder fer competicions oficials.
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Pregunta_17:

- La Sra Maria Amor Amorós Giménez,  regidora del Grup  Xàtiva Unida,  pregunta sobre la
resolució de les ajudes del pla Conviure i la situació del projecte presentat per Xàtiva? 

-El  Sr  Juan  Ignacio  Reig  Sanchis,  regidor  delegat  d’Urbanisme i  Obres,  li  respon  que  li
contestara en la propera comissió o plenari.

Pregunta_18:

- La Sra Maria Amor Amorós Giménez,  regidora del Grup  Xàtiva Unida,  pregunta sobre els
requeriments a la delegació de competències del centre de dia de persones amb diversitat
funcional, sobre tot la modificació de les anualitats? 

-La Sra Xelo Angulo Luna, regidora delegada de Benestar Social,  li respon que s’esmenara
en termini tant la part tècnica per part de l'arquitecte extern encarregat del projecte com la part
que li correspon a l’ajuntament.

Pregunta_19:

- La Sra Maria Amor Amorós Giménez,  regidora del Grup  Xàtiva Unida,  pregunta sobre els
parcs infantils i els elements que puguen utilitzar els xiquets i xiquetes amb mobilitat reduïda? 

- El Sr Ricardo Martínez Navarro , regidor delegat de Parcs i Jardins , li respon que s’ha tingut
en compte, no estava previst per a tots els espais, en una nova contractació s’han comprat els
elements adequats i s’ha instal·lat un per parc, gronxadors, goma sobre elevada, cistelles,
etc., complint amb l’obligatori quinze per cent de zones adaptades.

Pregunta_20:

- La Sra Maria Amor Amorós Giménez, regidora del Grup Xàtiva Unida, pregunta sobre el nou
contracte del bus urbà? 

- El Sr Alcalde li respon que el regidor delegat de Mobilitat li respondrà en el proper plenari. 

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest apartat, que es pot consultar i escoltar
en el fitxer d'àudio adjunt al document "Apartat C).mp3" i en el vídeo que podrà copiar l'enllaç
en el seu navegador web per a la seua reproducció. 

Vídeo: video.Apartat C).
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http://xativa.axialtic.es/video/va/pleno-sesion-ordinaria-celebrada-el-dia-29-de-gener-de-2021/7


 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el senyor Alcalde alça la sessió, i
s’estén la present acta per mi, el Secretari, amb el seu vist-i-plau. 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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